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Forslaget om å bare ha en bomstasjon i Alver er veldig god. Vi bør ikke ha mange bomstasjoner innad 
i Alver kommune. Det vil ødelegge blant annet for næringslivet i kommunen. Hvordan vil det gå med 
Knarvik Senter? Det er vist at bompenger styrer trafikken, dvs. Hvor folk handler etc.  
Dersom man kunne utnytte situasjonen og dele på inntektene som kommer inn ved plassering av 
bom på Klauvaneset, ville man spare utgiftene til nye bommer. 
 
Man vil ikke kunne fremskynde bygging av en Nordhordlandstunnel før bybane til Åsane. Dette vil i 
beste fall skje samtidig. Istedenfor bør man kunne få til økt hurtigbåttrafikken og bestille 
hydrogenbåter.  Dette vil redusere biltrafikken inn mot Bergen. 
 
 
 
Vennlig hilsen 
Randi Holsen 
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